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Radna Rady Miasta Wfoclawek

Wloctawek, dnia 28 .09.2020 rok

Pan Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w Miasta proszq o zamontowanie i ustawienie

tawek na Placu Kopernika. Zar6wno mieszkaricy, jak i osoby odwiedzajqce nasze

miasto chqtnie skorzystatyby z odpoczynku mogqc podziwiai zabytkowq,

Sredniowiecznq Katedrq oraz zabytki sakralne.
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